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FAKULTA
SPORTOVNiCH
STUDII

Zapis ze zasedani Akademickeho senatu FSpS
konaneho dne 22. ledna 2018 ve 14,00 hod. v mistnosti A33/306

Pfitomni:

• Mgr. Milena Strachova, Ph.D.
• PhDr. Sarka Malenakova, Ph.D.
• PaedDr. Petr Starec, Ph.D.
• Mgr. Radka Stfestikova, Ph.D.
• Doc. RNDr. Jifi Zhanel, Dr.
• Mgr. Dominik Bokuvka
• Mgr. Jindfich Pavlik

Omluveni:
• Mgr. Dita Hlavonova, Ph.D.
• Mgr. Tereza Kralova

Hoste:
• Dekan Mgr. Martin Zvonaf, Ph.D.
• Tajemnice Ing. Jana Nova, PhD. MBA

Pf itomno 7 senatoru a senatorek.

PROGRAM JEDNANI

1. Schvaleni dokumentu Plan realizace dlouhodobeho zameru FSpS pro rok 2018
2. Ruzne

PRUBEH JEDNANI

Pfedsedkyne senatu pfivitala pfitomne hosty a senatory a dala hlasovat o programu
zasedani.
Program byl jednohlasne odsouhlasen.



MU-IS/4877/2018/63673 5/FSpS

1. Schvaleni dokumentu Plan realizace dlouhodobeho zameru FSpS pro rok 2018

Pfedsedkyne senatu pfedala slovo tajemnici Nove, ktera uvedla pfedkladany dokument a
seznamila senatory s filozofii jeho tvorby. Dlouhodoby zamer FSpS je pfipravovan
v souladu s Dlouhodobym zamerem Masarykovy univerzity. Dale se tajemnice podrobne
venovala strategickym prioritam oddilu IV. Podpurna oblast.

Na jednani se dostavil dekan Zvonaf.

Pfedsedkyne senatu pfedala slovo dekanovi Zvonafovi, ktery okomentoval zamery
v oblasti vzdelavani a vyzkumu s ohledem na body, ktere vedeni fakulty v jednotlivych
oblastech vytycilo nad ramec DZ MU.

Tajemnice Nova podrobne okomentovala oddil Spolecenske odpovednosti.

Byla zahajena diskuze.

Senatorka Strachova se dotazala, jak v praxi funguje individualni studijni plan, jak
funguje v praxi? Dekan Zvonaf odpovedel, ze student, ktery splnuje podminky a pozada
pfed zahajenim semestru, muze studovat podle individualniho planu. Pfitom podminky
splneni pfedmetu jsou vzdy zavisle na diskuzi studenta s garantem/vyucujicim kazdeho
konkretniho pfedmetu, vzdy ale pfed zahajenim semestralni vyuky. V soucasne chvili je
nutne dopracovat a pfesne specifikovat podminky zadosti o individualni plan.

Senator Pavlik se dotazal, jestli mohou byt studenti, ktefi se behem studia angazuji ve
sportovnich klubech jako pomocni trenefi a fyzioterapeuti, odmenovani stipendiem
pfipadne kredity, napf. formou volitelneho pfedmetu? Dekan Zvonaf odpovedel, ze
v soucasne dobe tito studenti dostavaji kredity, pokud tuto cinnost vykonavaji v ramci
plneni povinneho pfedmetu trenersko-metodicke, pfipadne odborne praxe.

Na dotaz senatora Zhanela, jakou funkci ma Open Access na MU, dekan Zvonaf
odpovedel, ze se jedna pouze o uloziste na MU a realizace teto myslenky je jeden z bodu
Dlouhodobeho zameru MU. Dale reagoval na dotaz doc. Zhanela, na mechanismus
vyplaceni stipendii studentum DSP. Studentum je stipendium poukazovano na zaklade
mesicnich vykazu.

Senator Pavlik doporucil, aby se propagace fakulty cilene zamefila na sportovni gymnazia
a stfedni skoly se sportovnim zamefenim v CR, kde studuje velke mnozstvi potencialnich
uchazecu o studium na FSpS.

Pfedsedkyne senatu ukoncila diskuzi a zahajila hlasovani.
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Prubeh hlasovani a pfijate usneseni

Ve vefejnem hlasovani Akademicky senat FSpS schvalil pfedlozeny dokument Plan
realizace dlouhodobeho zameru FSpS pro rok 2018.

Pro: 7 proti: 0 zdrzel se: 0

1. Ruzne
V tomto bode nebyla otevfena zadna temata.

Zapsala: Katefina Novotna Schvalila: Mgr. Milena Strachova, Ph.D.
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PREZENCNI LISTINA

Zasedani AS FSpS MU dne 22. 1. 2018

Mgr. Dita Hlavonova, Ph.D

PhDr. Sarka Malenakova, Ph.D.

PaedDr. PetrStarec, Ph.D.

Mgr. Milena Strachova, Ph.D.

Mgr. Radka Strestikova^Ph.D.

Doc. RNDr. JiriZhanel, I

Mgr. Dominik Bokuvka.

Mgr. Tereza Kralova ....

Mgr. Jindfich Pavlik
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